
明洞
MYEONGDONG

明洞
MYEONGDONG

Ginsheng  Chicken
人参鸡

Jeju Traditional Dishes
济州传统菜肴

Black Pork Bulgogi
黑猪肉烤肉

Seafood Steamboat
海鲜火锅

Grilled Mackerel Fish
烤鲭鱼

Korea Cuisine韩国风味
(Image For Illustration Only)

Chicken BBQ
鸡肉烧烤

韩国
KOREA

8天
Days6夜

Nights

晨静树木园晨静树木园
THE GARDEN OF MORNING CALMTHE GARDEN OF MORNING CALM

韩服体验
韩服体验

HANBOK WEARING

HANBOK WEARING 龙头岩
YONGDUAM DRAGON HEAD ROCK

龙头岩
YONGDUAM DRAGON HEAD ROCK

MYEONGDONG

明洞明洞
MYEONGDONG

GYEONGBOK PALACE

景福宫景福宫
GYEONGBOK PALACE

KPK/LN: 10073
201901044923 (1354253-A)

雪岳山
MT SORAK

雪岳山
MT SORAK

济州岛
JUJU ISLAND
济州岛

JEJU ISLAND
首尔

SEOUL
首尔

SEOUL++ 雪岳山
MT SORAK
雪岳山

MT SORAK ++



20KG BAGGAGE PER PERSON INCLUDE

Mh1165  29MAY 1*PENKUL   2115 2215 (1 hour)
MH 066  29MAY 1*KULICN   2330 0710 (6 hours 40 minutes)
7C 115  30MAY  GMPCJU  1215 1335 (1 hour 20 minutes)
7C 144 01JUN  CJUGMP  1500 1610 (1 hour 10 minutes)
MH 067  03JUN 6*ICNKUL   1100 1635 (6 hours 35 minutes)
MH1162  03JUN 6*KULPEN   1930 2035 (1 hour 5 minutes)

鹿山路

传统5日市场

甜品制作体验

Depature Date:出发日期

26 May 2023

Terms and Conditions
Itinerary, hotel and meals which stated on the itinerary above are subject to change according to diffrent departure date without prior notice. Any changes after booking, will inform accordingly.
The sequence of itinerary, meals and hotel arrangement are subject to the final adjustment of the local ground operator.
All hotel ratings are based on local terms. Triple room sharing will based on extra roll in bed basis.
Resort hotel home stay room sharing arrange by local operator upon check in.
Tour is conducted in Mandarin unless otherwise specified.

KPK/LN: 10073
201901044923 (1354253-A)

DAY 1

Assemble at airport for departure flight to Korea.

DEPARTURE      INCHEON

DAY 2

Gwangmyeong Cave
Tapdong Shopping Street

ARRIVAL INCHEON
- SEOUL      JEJU ISLAND (MOB/L/D)

DAY 3

Seongsan Sunrise Peak

JEJU ISLAND

Seongup Folk Village
Teddy Bear Safari Museum
3D Trick Art Museum
Yongduam Rock
Mysterious Road

(B/L/D)

DAY 4

Gyeongbok Palace
(Closed on Tuesday, replace by Deoksu Palace)

JEJU ISLAND      SEOUL
- MT SORAK (B/L/D)

Presidential Blue House (Pass by)

National Folk Museum
The Garden of Morning Calm

DAY 5

Mt. Sorak National Park

MT SORAK - GYEONGGI-DO (B/L/D)

Sinheungsa Temple
Daepohang Fish Market
Ski Fun (Excluded Ski Equipment and Ski Suit)

DAY 6

Korean Cultural Experience Zone
(DIY Ginseng Chicken + DIY Fried Tteokbokki +
Experience Ginseng Farm Life)

GYEONGGI-DO - SEOUL (B/L/D)

DIY Kimchi + Wearing Hanbok Experience
Lotte World
Dongdaemun Market

DAY 7

Namsan Park - Love of Locks

SEOUL (B/L/D)

Myeongdong + Duty Free

The Painters HERO Show

DAY 8

Local Food Product

SEOUL - INCHEON
     DEPARTURE (B/MOB)

SEOUL
Gyeongbok Palace - built in 1395, Gyeongbokgung Palace is also commonly referred 
to as the “Northern Palace” because it is the furthest north when compared to the 
neighbouring palaces, Gyeongbokgung Palace is arguably the most beautiful and 
remains the grandest of all five palaces.

National Folk Museum - a National Museum uses replicas of historical objects to 
illustrate the history of traditional life of the Korean people.

Lotte World - is a major recreation complex in Seoul, South Korea. It consists of the 
world’s largest indoor theme park (a Guinness World Record). An outdoor amusement 
park called “Magic Island”, an artificial island inside a lake linked by monarail, 
shopping malls, a luxury hotel, a Korean folk museum, sports facilities, and movie 
theaters.

Love of Locks - thousands of padlocks attached to the fence by romantic Seoulites 
symbolizing their undying affection.

The Painters HERO Show - HERO is an art performance that subverts everyone's 
imagination. The entire process of painting on stages combined with incredible visual 
effects and a witty blend of mime, dance and comedy. Audiences enjoy a play, an art 
show, and a musical performance through an 80-minute, excitement-filled show.

JEJU ISLAND
Seongsan Sunrise Peak - where you can enjoy the spectacular natural surroundings.

Seongup Folk Village - a folk and history museum with miniature display of 
traditional villages.

Teddy Bear Museum - Teddy Bear Museum was built to showcase hundreds of years 
by the people around the world love terry bear. Teddy bear produced in the world can 
be seen in the two exhibition halls.

3D Trick Eye Museum - exhibitions consist of several themed sections, such as Animal 
zone, Magic zone, Illusion and etc.

Yongduam Rock - is a volcanic rock that was created from an eruption about two 
million years ago.

GYEONGGI-DO
The Garden of Morning Calm - the Lighting Festival is the biggest festival of lights in 
Korea, covering 100 thousand pyeong illuminated by 30,000 lights. The gleaming 
lights add a festive glow to the garden during the winter season.

Gwangmyeong Cave - the cave re-opened in 2011 as a living museum and a historical 
site. Cave Aqua World, the music and art hall, and golden waterfall, golden paths and 
golden palaces adds extra mysterious elemets to its exisiting exotic atmosphere.

Ski Resort - enjoy Ski Fun at Ski resort (Excluded Ski equipment & Suits)

MT SORAK
Mt. Sorak National Park - we will visit Sinhun Temple, which reflects the 
harmonization of nature and music.

Daepohang Fish Market - where you can taste a variety of fresh and unique seafood 
like seasoned squids and long leg crabs, and buy roadside snacks. (on own expenses)

韩国
KOREA

8天
Days 6夜

Nights

FLIGHT DETAIL
Flight Going Sun, 18 Feb 2024

Incheon (ICN) - Kuala Lumpur (KUL)16:40 - 22:20

KE 671

6 hours 25 minutes

Flight Return Sun, 25 Feb 2024

Kuala Lumpur (KUL) - Incheon (ICN)23:55 - 07:15+1

KE 672

6 hours 40 minutes

济州岛
JUJU ISLAND
济州岛

JEJU ISLAND
首尔

SEOUL
首尔

SEOUL++ 雪岳山
MT SORAK
雪岳山

MT SORAK ++

Depature Date:出发日期

18 Feb 2024

Shopping Stop

Ginseng Outlet Cosmetics Shop Liver Supplement Shop



韩国
KOREA

8天
Days 6夜

Nights

Terms and Conditions
Itinerary, hotel and meals which stated on the itinerary above are subject to change according to diffrent departure date without prior notice. Any changes after booking, will inform accordingly.
The sequence of itinerary, meals and hotel arrangement are subject to the final adjustment of the local ground operator.
All hotel ratings are based on local terms. Triple room sharing will based on extra roll in bed basis.
Resort hotel home stay room sharing arrange by local operator upon check in.
Tour is conducted in Mandarin unless otherwise specified.

KPK/LN: 10073
201901044923 (1354253-A)

第一天

机场集合后飞往韩国。

出发   仁川

第二天

光明洞窟
搭洞购物街

(机上用餐/午/晚)抵达仁川 - 首尔 济州岛

第三天

城山日出峰

(早/午/晚)济州岛

城岜民俗村
泰迪熊野生博物馆
3D错觉艺术馆
龙头岩
神奇之路

第四天

景福宫（周二关馆，改为参观寿宫）

(早/午/晚)济州岛 首尔 - 雪岳山 

途经青瓦台
国立民俗博物馆
晨静树木园

第五天

雪岳山国家公园

(早/午/晚)雪岳山 - 京畿道 

新兴寺
大浦渔港海鲜市场
滑雪之乐（不包含滑雪用具及雪衣）

第六天

韩国文化体验馆（DIY人参鸡+DIY炒年糕+人参田巡礼）

(早/午)京畿道 - 首尔

DIY泡菜+穿韩式传统服装体验
乐天世界
东大门市场

第七天

南山公园之爱情锁墙

首尔 (早/午/晚)

明洞+免税店
HERO涂鸦秀

第八天

土产店

首尔 - 仁川 (早/机上用餐)回程

前往机场，返回家园

首尔
景福宫 - 是李朝（1392-1910年）时期首尔的五大宫之一，也是李氏王朝的正宫，
具有500年历史。景福宫是李朝的始祖一太祖李成桂（1392-1398年在位）于1395年
将原来高丽的首都迁移时建造的新王朝的宫殿。

国立民俗博物馆 - 韩国国家博物馆使用了历史文物的复制品，说明历史的韩国人的
传统生活。

乐天世界 - 室内主题公园是世界上最大的室内游乐园之一；井位于韩国首尔的大型
娱乐设施，它包括一个大型室内主题公园、户外游乐园、韩国民俗村、体育设施、
电影院组成的一个领域，之间由单轨铁路链接。

南山公园之爱情锁墙 - 韩国代表性的爱情景点。

HERO人气涂鸦秀 - HERO是一场颠覆大家想像的美术表演，将作画过程原封不动地
搬上舞台,接呈现观众面前。不仅是韩国第一个美术表演，也是世界首例。把美术与
戏剧、音乐剧结合在约80分钟的表演中，演员会将作画的过程完整呈现给观众。

济州岛
城山日出峰 - 耸立在济州岛东端的巨大岩石，为汉拿山360个子华山之一，也是世
界最大突出于海岸的火山口。

城邑民俗村 - 是完全保存了韩国传统的一处民俗村。这里有许多文化遗产，很好地
保留古代村庄的原貌。

泰迪熊野生博物馆 - 展示百年来深爱全世界人们喜爱的玩具熊而建的。在两个展馆
中可以见到世界各地生产的玩具熊。

3D错觉艺术馆 - 利用人的视线错觉现象制造乐趣的馆，令你不用去澳洲也有置身于
艺术天堂的感觉。展览馆所有展品都可以触摸和拍照。拍下一个令你可以成为一员
的梦幻世界。

龙头岩 - 200万年前熔岩喷发后冷却而形成的岩石，或祥龙欲飞上天时突然化作石
头一半。

京畿道
晨静树木园 - 拥有33万平方公尺被美丽花朵铺盖的大规模庭园。在星光庭园展期
间，夜晚共有约300万个的灯泡同时点亮，规模为韩国国内之！寒冷的冬天在荒凉，
自然庭园添加灯光的元素，使其更加华丽。包含主要庭园的下京庭园在内，还有老
家庭园、盆栽庭园、月光庭园、天空步道、伊甸园庭园、等各处数万棵树上都会不
置形形色色的灯光，呈现出超级梦幻的景观滑雪度假村。

光明洞窟 - 是由废弃的矿坑改建而成，由高达8层楼的50多个大小不一的洞窟所组
成，像是蚂蚁洞的洞窟内设有五影缤纷的灿烂灯光，让洞窟内更具神秘色彩。洞窟
内更设置了「艺术的堂」、「黄金步道洞窟」等依照各个主题装饰而成的空间，容
游客可以享受探索各个奇异空间的乐趣。

滑雪度假村 - 享受于滑雪活动（不包含滑雪用具及雪衣）

雪岳山
雪岳山国家公园 - 游览新兴寺青铜座佛像，称为统一大佛，经历11年完成，是韩国
最大的青铜佛像。

大浦港海产市场 - 这里聚集众多刚铺捞上来的海产，转卖给商人。在这繁忙的鱼市
场里您可以自费品尝各种独特新鲜的海产。

FLIGHT DETAIL
Flight Going Sun, 18 Feb 2024

Incheon (ICN) - Kuala Lumpur (KUL)16:40 - 22:20

KE 671

6 hours 25 minutes

Flight Return Sun, 25 Feb 2024

Kuala Lumpur (KUL) - Incheon (ICN)23:55 - 07:15+1

KE 672

6 hours 40 minutes

济州岛
JUJU ISLAND
济州岛

JEJU ISLAND
首尔

SEOUL
首尔

SEOUL++ 雪岳山
MT SORAK
雪岳山

MT SORAK ++

购物站

人参专卖店 韩国化妆品 护肝宝专卖店

Depature Date:出发日期

18 Feb 2024
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